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بهدلیلمشکلمالیبهقهرمانیجهاننمیرویم!
با  ایران  کامپوند  رکورددار 
اشاره به اینکه هدفش کسب 
مدال طلای بازی های آسیایی 
هانگژو اســت از عــدم اعزام 
تیم ملی تیروکمان به مسابقات 
جهانی آلمان به دلیل کمبود 

منابع مالی انتقاد کرد.
محمد صالح پالیزبان که در 
کاپ آسیایی سنگاپور رکورد بین المللی کامپوند ایران را بعد از ۹ سال شکست و 
در نهایت موفق به کسب مدال طلا شد در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: رکورد 
بین المللی ایران در ماده کامپوند ۷۱۰ بود که موفق شدم آن را در کاپ آسیایی 
ســنگاپور به ۷۱۴ ارتقاء دهم و پس از ۹ سال رکورد بین المللی کشور را جابجا 
کنم. در مرحله ســوم کاپ آسیا موفق شدم رکورد ۷۱۴ از ۷۲۰ را ثبت کنم و 
جایگاه اول رنکینگ مســابقات را به دســت آوردم و پس از ۹ سال موفق شوم 

رکورد ایران را مجددا جابجا و به نام خود ثبت کنم.
رکوردم بین المللی است

این کماندار تیم ملی ایران با اشاره به اینکه قبلا در مسابقات داخلی انتخابی 
تیم ملی در ایران رکورد ۷۱۳ را کسب کرده است، خاطرنشان کرد: دست یافتن 
به امتیاز ۷۱۳ در رقابت های انتخابی تیم ملی منجر به جابجایی رکورد شده بود 
اما رکوردی که موفق به ثبت آن شدم، بین المللی است. بسیار خوشحالم از اینکه 
توانسته ام در مسابقات بین المللی رکورد کامپوند ایران را ارتقاء بخشم و از همه 
افرادی که در این مسیر به بنده کمک کردند تشکر می کنم و امیدوار هستم در 

ادامه مسیر نیز بتوانم به بهترین شکل عمل کنم.
تیم ها با ترکیب اصلی بازی های آسیایی به کاپ آسیا می آیند

وی در مورد کسب مدال طلا در مسابقات کاپ آسیایی سنگاپور، عنوان کرد: 
طی دو ســال گذشته بسیار تلاش کردم تا شرایط را بهبود بخشم. در مسابقات 
کاپ آســیایی همواره منوال بر این اســت که تیم ها قبل از بازی های آسیایی با 
ترکیب اصلی به مسابقات اعزام می شوند و در این دوره  از رقابتها نیز کشورهای 

قدرتمند تیروکمان آسیا با ترکیب اصلی به مسابقات آمده بودند.
این مدال آور کامپوند ایران در کاپ آســیا، افزود: با توجه به رکوردها و نتایج 
به دســت آمده، از نظر تیمی کار بسیار سختی را در بازی های آسیایی داریم و 
فدراسیون تیروکمان باید با برنامه ریزی دقیق و مدون شرایط را برای حضور هر 

چه بهتر ملی پوشان در بازی های آسیایی فراهم کند.
هدفم کسب مدال طلای بازی های آسیایی است

پالیزبان با بیان اینکه از کســب مدال طلا در این دوره از مســابقات بســیار 
خوشحال هستم و تمام تلاش خود را به کار خواهم بست تا بتوانم مدال طلای 
بازی های آسیایی هانگژو را نیز کسب کنم، گفت: تیم ملی کره قدرتمندترین تیم 
آسیا است و اصلی ترین  حریفان من در این مسابقات از کره جنوبی، مالزی و هند 
هستند که خوشبختانه توانستم در کاپ آسیایی سنگاپور آن ها را شکست دهم 
و اگر بتوانم به همین شرایط در بازی های آسیایی مسابقه دهم کسب مدال طلا 
قطعی خواهد بود. وی همچنین در مورد ســرمربی کره ای تیم ملی تیروکمان، 
خاطرنشان کرد: سرمربی کره ای تیم ملی تیروکمان طی مدت حضورش توانسته 
اســت تغییرات خوبی ایجاد کند و توانســتیم در ریکرو بعد از ۱۲ سال رکورد 

شکنی کنیم و شاید تا سال ها نتوانیم مجددا این رکورد را ارتقاء بخشیم.  
تا چند ماه نتوانستیم به هیچ مسابقه و اردویی اعزام شویم

کماندار تیم ملی ایران با اشاره به اینکه متاسفانه تا چندین ماه پس از حضور 
سرمربی کره ای تیم ملی به دلیل مشکلات مالی نتوانستیم به هیچ مسابقاتی اعزام 
شویم، گفت: به جز اردوهای داخلی در طول چندین ماه به هیچ اردوی خارجی و 
مسابقاتی اعزام نشدیم و صرفا در تهران حضور داشتیم. این مسئله روی کیفیت 
تیم ملی تاثیرگذار خواهد بود و متاسفانه نتوانستیم به خوبی از فرصت ۷ ماهه ای 

که داشتیم در راستای بهبود وضعیت کمانداران استفاده کنیم.
باید با تیم های قدرتمند آسیا اردوی مشترک داشته باشیم

پالیزبان افزود: حدود ۳ ماه تا بازی های آســیایی فرصت باقی اســت و باید 
در این مدت با حضور در مســابقات و اردوهای خارجی در بهترین وضعیت قرار 
گیریم. همچنین می توانیم با تیم های قدرتمند آسیا اردوی مشترک داشته باشیم 
و به طور حتم باید از تهران خارج شویم و در شرایط متفاوت آب وهوایی تمرین 
کنیم و مســابقه دهیم چرا که تیروکمان همانند تیراندازی نیست که در سال 
مســابقه دهیم و کمانداران با متغیرهای جوی روبرو هستند و نیاز دارند که در 
شرایط متفاوت آب وهوایی تمرین کنند و مسابقه دهند تا در شرایطی که با باران، 
باد، نور آفتاب و... روبرو می شــوند عملکرد خوبی از خود به جای بگذارند و این 

مسائل روی عملکرد آن ها تاثیرگذار نباشد.
کسب سهمیه المپیک اتفاق بزرگی است

وی با اشــاره به اینکه کسب ســهمیه المپیک در سال جاری را نیز پیش رو 
داریم، اظهار کرد: اگر بتوانیم سهمیه المپیک را کسب کنیم اتفاق بزرگی رخ داده 
است و در رقابت های قهرمانی آسیا که قرار است یک ماه بعد از بازی های آسیایی 
برگزار شود در بخش انفرادی سهمیه توزیع می شود. کماندار تیم ملی ایران با بیان 
اینکه تیروکمان ایران سال بسیار سخت و پرترافیکی را پیش رو دارد، خاطرنشان 
کرد: به طور حتم در صورت عدم برنامه ریزی صحیح و نبود حمایت های کافی با 

مشکل مواجه می شویم و نمی توانیم نتایج مطلوبی داشته باشیم.
به دلیل مشکلات مالی نمی توانیم به قهرمانی جهان اعزام شویم!

پالیزبان با انتقاد از عدم حضور ایران در مسابقات قهرمانی جهان که قرار است 
در آلمان برگزار شــود، تاکید کرد: رســما اعلام شد که به دلیل مشکلات مالی 
نمی توانیم در مســابقات قهرمانی جهان آلمان حضور داشته باشیم و فدراسیون 
نیازمنــد حمایت وزارت ورزش و جوانان اســت. وی ادامــه داد: ناراحت کننده 
اســت که در تیروکمان به جای اینکه تمرکز خود را روی نتیجه و کسب مدال 
بگذاریم باید با دغدغه حضور در مسابقات و مسائل مالی روبرو باشیم! نکته قابل 
تامل دیگر اینکه احتمالا در صورت حضور در مســابقات قهرمانی جهان نیز به 
دلیل مســائل مالی نمی توانیم با ترکیب کامل اعزام شویم و نهایتا ۳ یا ۴ نفر از 
کمانداران شانس حضور در این مسابقات را خواهند داشت. کماندار تیم ملی ایران 
با اشاره به اینکه همه از ورزشکار توقع کسب مدال دارند و می خواهند که نتیجه 
مطلوبی به دست آید، گفت: متاسفانه هیچ کس شرایط ورزشکاران را قبل از اعزام 

به مسابقات نمی بیند و نمی داند که با چه مشکلاتی مواجه هستیم.  

پیشنهادعجیبدروازهبانلیگبرتری

یــک دروازه بان لیگ برتری بــرای عقد قرارداد دوباره بــا تیمش خواهان 
سه برابر شــدن مبلغ قرارداداش شده است. بازار نقل وانتقالات ایران هر ساله 
شــاهد اتفاقات عجیبی است. از ارقام سنگین رد و بدل شده گرفته تا افزایش 
چشمگیر قراردادها یا تغییر مسیر لحظه آخری ستاره ها. مسائلی که باعث شده 
فوتبالدوستان ایرانی تا حد زیادی به این اتفاقات عادت داشته باشند اما ظاهراً 
نقل وانتقالات پیش روی فوتبال ایران برای چندمین سال پیاپی با افزایش چند 
برابری دســتمزدها همراه اســت. در روزهایی که حرف و حدیث های فراوانی 
پیرامون رقم قرارداد پیام نیازمند با باشگاه سپاهان مطرح شده، یک دروازه بان 
مطرح دیگر خواستار رقم حدود ۳۰ میلیاردی برای یک فصل شده است. این 
دروازه بان که عملکرد چندان فوق العاده ای نیز نداشته، فصل گذشته قراردادی 
نزدیک به ۱۰ میلیارد با تیم خود داشته و اکنون خواستار افزایش سه برابری 
رقم قراردادش شــده است! دروازه بان مورد اشــاره در مذاکره با باشگاه خود 
مدعی شده از یک باشگاه مطرح پیشنهاد ۴۰ میلیاردی دارد و در صورت عدم 
موافقت با خواســته او راهی این باشــگاه خواهد شد! در روزهایی که سازمان 
لیگ ســقف قرارداد ۲۵۰ و ۳۰۰ میلیاردی را برای باشگاه های لیگ برتری در 
نظر گرفته، افزایش رقم قراردادها اختلاف فراوانی بین باشگاه ها و بازیکنان به 
وجود خواهد آورد و باید دید با این شــرایط عجیب چه سرنوشــتی در انتظار 

فصل نقل وانتقالات پرُ سر و صدای فوتبال ایران خواهد بود.

گفتوگو

خبر

ملی پوش پیشین والیبال می گوید تیم ملی و ملی پوشان 
جوان نیاز به حمایت و زمان دارند تا در آینده نتایج بهتری 
را کســب کنند. به گزارش ایسنا، تیم ملی والیبال ایران در 
آخرین دیدار خود از هفته نخست رقابت های لیگ ملت های 
۲۰۲۳ به مصاف اســلوونی رفت و با حســاب ســه بر صفر 
شکست خورد. به این ترتیب ملی پوشان ایران با سه شکست 
مقابل ژاپن، لهســتان، اسلوونی و یک پیروزی برابر چین به 

کار خود در هفته اول پایان دادند.

بخشی از نتایج ضعیف ایران طبیعی است
شهرام محمودی، ملی پوش پیشین والیبال در گفت وگو با 
ایسنا به عملکرد تیم ملی در هفته نخست اشاره و بیان کرد: 
تیم ملی نتایج خوبی نگرفت. بخشــی از این طبیعی است 
چون شاکله تیم عوض شده و بازیکنان جوانی اضافه شده اند. 
از طرفی چند بازیکن همچون مجرد و میلاد عبادی پور هم 
نیســتند. باید به جوانان فرصت و میــدان بدهیم تا تجربه 
کسب کنند، چون تمرین جای مسابقه را نمی گیرد و باید در 

میادین بین المللی و رسمی خود را محک بزنند تا در آینده 
به تیم کمک کنند. او به هفته دوم لیگ ملت ها اشاره و بیان 
کرد: کارمان ســخت تر است. هفته بعدی تیم های قوی تری 
حضور دارنــد. می طلبد مجموعه تیم بــا تمرکز و آمادگی 
بالاتری به مســابقات هفته دوم گام بگذارند. امیدوارم نتایج 

بهتری رقم بخورد.
نگرانی برای حضور در المپیک

محمــودی در مورد اهمیت رنکینــگ )رده بندی( لیگ 

ملت ها در کسب سهیمه المپیک گفت: موضوع نگران کننده 
رنکینگ است. باید حواسمان به رنکینگ باشد که جایگاه مان 
را از دست ندهیم چون اگر از گروه مان در انتخابی المپیک 
صعــود نکنیم، نیاز به رنکینگ داریم و این مســاله تعیین 

کننده است.
ملی پوش ســابق والیبال در پاســخ به این سوال که در 
هفته نخست توانایی کسب پیروزی های بیشتری داشتیم، 
بیان کرد: توانایی شکست تیم های دیگر را هم داشتیم. بازی 
لهســتان دو بر صفر جلو بودیم و می توانســیم سه بر صفر 
ببریم اما حریف به بازی برگشت. بازی ما با لهستان نزدیک 
است و چالش داریم. بازی امروز هم می شد نتیجه را عوض 
کرد اما مقابل ژاپن عملکرد خوبی نداشتیم. فکر می کنم اگر 
در مسابقات بعدی با تمرکز و آمادگی بالاتری حاضر شویم، 

نتیجه خوبی می گیریم.
ناهماهنگی و عدم تمرکز در تیم عطایی

او مهمتریــن ضعف تیم ملــی را در هماهنگی بازیکنان 
دانست و گفت: در والیبال، تیمی امتیازات حساس و نزدیک 
را برنده می شــود که هماهنگی و تمرکز بیشــتری داشته 
باشد. ما در برخی لحظات می توانستیم بازی را به نفع خود 
تغییر بدهیم اما به دلیل عدم هماهنگی نشد. این موضوع به 
جوان گرایی و نبود بازی تدارکاتی برمی گردد. جوانان خوبی 

داریم، امیدوارم همه تیم ملی را حمایت کنند.
آوردن مربی خارجی عقب گرد بدی است

محمــودی در مورد عملکرد عطایی به عنوان ســرمربی 
تیم ملی بیان کرد: وقتی تیم می بازد نوک پیکان به سمت 
ســرمربی اســت، همه چیز به تصمیمات او برمی گردد و 
انتقادات به ســمت اوست. آقای عطایی کارنامه خوبی دارد 
و یکی از مربیان خوب کشورمان است. جوانان خوبی آورده 
و به آنها بها می دهد. امیدوارم تا حد ممکن حمایت شــود. 
اگر دنبــال مربی خارجی برویم، عقب گــرد بدی خواهیم 
داشــت. باید از مربی ایرانی حمایت شــود و امکانات خوبی 
در اختیارشان قرار بگیرد. او به انتقاد بازیکنان از بی توجهی 
مســئولان به تیم ملی قبل از اعزام به لیگ ملت ها اشــاره 
کرد و گفت: بازیکنان شــکایت داشتند که امکانات خوبی 
ندارند و حمایت های لازم را ندیدند. امیدوارم حمایت شوند 
چون والیبال ورزشی فراگیر است. وقتی به کوچه و خیابان 
می رویم مردم در مورد نتایج تیم ملی می پرســند و ما هم 

فقط می گوییم به حمایت نیاز دارند.
محمــودی در پایان گفت: زمانی کــه در تیم ملی بودم 
برخی اوقات باخت های بدی می دادیم. بخشــی از این ها در 
ورزش طبیعی اســت. امیدوارم حمایت ها بهتر شود. تیم ما 
جوان شده و باید ســطح توقعات را پایین تر آورد. امیدوارم 
کادرفنی مشــکلات تیم را برطرف کنند و در آینده شاهد 

موفقیت های تیم باشیم.

ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران می گوید 
احترام بــه رقبا و لــذت بردن هــواداران از 
عملکرد تیم، دو اولویت اصلی و همیشگی تیم 
ملی اســت. امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی 
فوتبال ایران در نشست خبری پیش از دیدار 
برابر افغانســتان در تورنمنت کافا با تشکر از 
مهمان نوازی مردم قرقیزســتان و مســئولان 
کشــور میزبان اظهار کرد: برای نخستین بار 
است که مسابقات کافا در رده سنی بزرگسالان 
برگزار می شود. این مسابقات به نوعی می تواند 
در راه آماده ســازی جام ملت های آسیا باشد. 
خوشحالم که تیم عمان و دوست خوبم برانکو 
ایوانکوویــچ در این مســابقات حضور دارد و 

امیدوارم هر چه زودتر او را ببینم.
قلعه نویی درباره میزان شناخت کادر فنی 
تیم ملی از تیم افغانستان گفت: فوتبال زبان 
مشــترک همه ملت هاست و ملت ها از طریق 
فوتبــال می توانند به هم نزدیک شــوند و از 
فوتبال لذت ببرند بنابرایــن ما وظیفه داریم 
به همه تیم ها احتــرام بگذاریم؛ چه تیم های 
قدرتمند و چه تیم هایــی که کیفیت پایینی 
دارنــد. گــروه آنالیز مــا بازی افغانســتان و 
قرقیزستان را بررسی کردند و قرار است امروز 
با بازیکنان عملکرد این تیم را آنالیز کنیم و از 
این تیم شناخت پیدا خواهیم کردم. در بازی 

فردا به دنبال این هستیم بهترین عملکردمان 
را ارائه کنیم.

خبرنگاری با اشــاره به بخشی از صحبت 

مهدی طارمی درباره کیفیت فنی مســابقات 
کافا از ســرمربی تیم ملی پرســید »ایران به 
عنوان یکی از بهترین تیم های آســیا در این 

مسابقات شــرکت می کند، آیا حضور در این 
مســابقات به تیم ملی ایران کمک می کند؟« 
قلعه نویی در پاســخ گفت: شــروع هر کاری 

به هر حال کمبودهــای خودش را دارد. مثلا 
شما نمی توانید جام جهانی ۱۹۷۰ را به لحاظ 
کیفیت با جــام جهانی قطر مقایســه کنید. 
کافا هم اولین دوره ای اســت که در ســطح 
بزرگســالان برگزار می شود و اگر برنامه ریزی 
خوبی صــورت گیرد هــر ســال می تواند با 
تیم هــای با کیفیت تــری برگزار شــود. وی 
افزود: طارمی نگاه فنی داشته و این نگاه فنی 
طبیعی است. درخواســت کادر فنی هم این 
است که تیم ملی برای حضور پرقدرت در جام 
ملت ها با تیم های سطح بالا دیدار داشته باشد. 
البته تکرار می کنم که به مسابقات کافا و رقبا 
احتــرام می گذاریم و امیدوارم در ســال های 
آینده این تورنمنت با تیم های با کیفیت تری 
برگزار شــود. همه جای دنیا چنین مسابقاتی 
برگزار می شــود و کافا هم می تواند این کار را 
انجام دهد. اولویت همیشــگی ما دو موضوع 
اســت؛ یک احترام به رقبــا و دوم لذت بردن 
هــواداران از بازی های تیم ملی. قلعه نویی در 
پاسخ به این سوال که برای سازگاری شرایط 
آب و هوایی و ارتفاع قرقیزستان چه برنامه ای 
دارد؟ گفت: بیشکک از لحاظ ارتفاعی پایین تر 
از تهران است ولی از نظر آب و هوایی دو شهر 
شرایط نزدیکی به هم دارند اما در مجموع این 

موضوع نمی تواند چندان تاثیرگذار باشد.

شکستهایوالیبالطبیعیاست؟

آسمان خراش ایران درحال فروپاشی

قلعهنویی:اولویتمااحترامبهرقباولذتبردنهواداراناست

ایران ورزشــی نوشت: در ســال های اخیر 
تعــداد زیادی از ســتاره های فوتبال ایران، از 
لیگ های  راهی  داخلی  باشــگاه های مختلف 
خارجی شده اند اما از قبال آنها نه درآمدزایی 
شده و نه اتفاق خاصی برای فروشنده رخ داده 

است.
دو ســه دهــه قبــل امیــر عابدینی در 
بازیکنان  او  پرســپولیس مدیریت می کــرد. 
بســیاری را به فوتبال اروپــا منتقل کرد که 
پرســپولیس تا سال های ســال برای انتقال 
بعدی آنها هم ســود بــرد. به عنــوان نمونه 
مهــدی مهدوی کیــا راهــی بوخوم شــد و 
ســپس هامبورگ. برای انتقال او از بوخوم به 
هامبــورگ هم پول هنگفتی به پرســپولیس 
رســید. جالب اینجا بود که بــه ازای هر بار 
تمدیــد قرارداد مهدوی کیا بــا هامبورگ هم 
به صورت روتین به حساب باشگاه پرسپولیس 
مبلغی واریز می شــد. این اتفاق برای علیرضا 
جهانبخش و در دوران مدیریت امیر عابدینی 
در داماش هم رخ داد. جهانبخش با مبلغ ۲۰۰ 

هزار یورو به ان ای ســی نایمخن هلند رفت. او 
وقتــی از نایمخن به آلکمار رفت نیز باشــگاه 
داماش ذینفع بود. جالب تر اینکه هنگام انتقال 
جهانبخش از آلکمار به برایتون در انگلیس نیز 

مبلغی به داماش تعلق گرفت.
از زمــان عابدینی به بعد امــا درآمدزایی 
خاصــی را در فوتبال ایــران ندیده ایم. فقط 
چهــار نمونه در یکی دو ســال اخیر را با هم 
مــرور می کنیم تــا به گوشــه ای از مدیریت 
ضعیف فوتبال ایران در این بخش اشاره کنیم. 
مهدی قایدی با قراردادی ۱/8 میلیون دلاری 
از استقلال راهی شــباب الاهلی امارات شد. 
استقلال برای بازگشــت قرضی او مبلغ یک 
میلیون دلار هزینــه کرد. این فصل هم برای 
دائمــی کردن قرارداد قایدی، اســتقلال باید 
مبلغــی در حدود دو میلیون دلار هزینه کند. 
یعنی ۱/۲ میلیون دلار ضرر در طول دو سال 
و برای جذب بازیکنی که متعلق به باشــگاه 

استقلال بوده است.
در اصفهان، سپاهان پیام نیازمند را رایگان 
از دســت داد. او وقتی قراردادش تمام شد، به 

پرتغال رفت تا بــرای پورتیموننزه بازی کند. 
در پرتغــال اوضاع بر وفق مــراد نیازمند نبود 
و او ناچار به بازگشــت شــد. ســپاهان برای 
انتقال قرضی او مبلــغ ۲۵۰ هزار دلار هزینه 
کــرد تا وظیفه حراســت از دروازه تیمش در 
لیگ بیســت و دوم را به او بسپارد. حالا هم 
برای انتقال قطعی نیازمند به سپاهان، باشگاه 
اصفهانی یک میلیون دلار هزینه کرده. یعنی 
۱/۲۵ میلیون دلار بــرای بازیکنی که متعلق 
به سپاهان بود اما رایگان رفت و با هزینه بالا 
برگشت. امیرحسین حســین زاده هم چنین 
سرنوشــتی را احتمــالاً تجربــه خواهد کرد. 
استقلال با دریافت ۲۵۰ هزار دلار رضایتنامه 
یکی از بهترین بازیکنــان خود را صادر کرد. 
حالا اما بحث بازگشت او مطرح شده و شنیده 
می شــود شــارلروا در بلژیک که چندان از او 
اســتفاده نکرد، مبلغی در حدود یک میلیون 
دلار برای صدور رضایتنامه اش پول می خواهد. 
یعنی یک درآمدزایی فوق العاده برای باشــگاه 
بلژیکی که خــوب می داند از بازیکنان چطور 

پول بسازد.

ماجرای محمد محبی هم شــبیه قایدی، 
نیازمند و حسین زاده است. او در قبال حضور 
شــهریار مغانلو در سپاهان راهی سانتاکلارای 
پرتغال شد. سپاهان البته در این مسیر مغانلو 
را بــه دســت آورد و ضرری متوجه باشــگاه 
اصفهانی نشد. اســتقلال اما با پرداخت 6۰۰ 
هــزار یــورو رضایتنامه قرضی محبــی را از 
سانتاکلارا گرفت و حالا هم برای دائمی شدن 
آن باید چند میلیون یورویی هزینه کند. یعنی 
برای انتقال قرضی یک بازیکن 6۰۰ هزار یورو 

به حســاب طرف پرتغالی واریز کردند و حالا 
هم بایــد هزینه ای هنگفــت بپردازند تا این 

بازیکن را به خدمت بگیرند.
از ایــن اتفاقات در فوتبــال ایران بارها رخ 
داده و البته کسی خم به ابرو نیاورده. دلارهای 
بی زبان به حساب باشــگاه های خارجی واریز 
می شــود و دلیلــش هم فقط ســوءمدیریت 
اســت. شــاید اگر امیر عابدینی یک کلاس 
 درس توجیهی بگذارد، بخشــی از مشــکلات 

اینچنینی حل شود.

دلارهایبیزباندرجیبخارجیها!

میلان برای پر کردن جای خالی زلاتان به ۳ مهاجم روی 
آورده است که مهدی طارمی نیز در بین آن هاست.

به گزارش ایسنا ، روســونری بعد از خداحافظی زلاتان 

ایبراهیموویچ به دنبال یک مهاجم جدید اســت تا در کنار 
رافائل لیائو و اولیویه ژیرو باشد. اکنون همه نگاه ها به مهدی 

طارمی، مهاجم ایرانی پورتو است.

دیووک اوریگی مثل چارلز دی کتلار خوب ظاهر نشده 
است. علاوه بر این اولیویه ژیرو پا به سن گذاشته شده است 
و به همین دلیل میلان باید یک مهاجم گلزن در تابســتان 
جذب کند. طبق گزارش گاتزتا دلو اسپورت، روسونری سه 
نام را هدف قرار داده است. اولین گزینه مارکوس تورام، پسر 
لیلیان تورام فرانسوی است که در بوروسیا مونشن گلادباخ 

بازی کرد.
رقابت ســختی برای جذب این بازیکن فرانسوی وجود 
دارد و پاری ســن ژرمن سخت به دنبال او است. در صورت 
ناکامی در جذب این بازیکن، میلان به سراغ دو گزینه دیگر 
خواهد رفت. جانلوکا اسکاماکا از وستهم و مهدی طارمی از 

پورتو دیگر گزینه ها هستند.
مهدی طارمی فصل قبل ۲۲ گل در لیگ به ثمر رساند 
و با وجود آن که جوان نیســت و ۳۰ ســال سن دارد ولی 
می تواند مکمل خوبــی برای تیم پیولی باشــد. قرارداد او 
در ســال ۲۰۲۴ به پایان می رســد و به همین دلیل پورتو 
نمی توانــد مبلغ زیادی برای او بخواهد. البته نباید فراموش 

کرد که پورتو مطمئناً یکــی از بهترین بازیکنان خود را به 
راحتی نمی فروشد.

مهدی طارمی توانست در هفته پایانی لیگ پرتغال برابر 
ویتوریا گیمارش گلزنی کند و به این ترتیب شمار گل های 
خود را در این فصل در لیگ پرتغال به ۲۲ گل برســاند تا 
عنــوان آقای گلی این فصل رقابت هــای لیگ پرتغال را به 

دست بیاورد.
مهدی طارمی در ورزشــگاه دراگائو جایزه آقای گلی در 
لیگ پرتغــال را دریافت کرد. مهــدی طارمی با ۲۲ گل و 
ســه گل بیش تر از گونچالو راموس از بنفیکا بهترین گلزن 

لیگ شد.
قرارداد مهدی طارمی تابســتان ۲۰۲۴ به پایان می رسد 
ولی احتمال فروش او نیز مطرح شــده اســت؛ چرا که اگر 
پورتو قصد درآمدزایی داشــته باشــد تنها تابستان امسال 
فرصت دارد بازیکن ایرانی اش را بفروشد در غیر این صورت 
طارمی بازیکن آزاد خواهد شد و می تواند تیم بعدی خود را 

انتخاب کند.

طارمیجانشینزلاتاندرمیلان؟


